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Komise rozhodčích letos měla uspořádat školení rozhodčích po roční přestávce. Bohužel pracovní 
povinnosti a naplánované dovolené mi neumožnily tuto akci uspořádat. Naštěstí se celé akce chytil 
David Hampel, který školení uspořádal za pomoci lektorů. Primárně Davidovi ale i ostatním bych 
hrozně moc chtěl poděkovat. 

Komise dále splnila další ze svých povinností a to je nominace rozhodčích. Ta jako každoročně 
proběhla bez jediného problému, kdy prakticky jen kontroluji a maximálně upravuji nominace od 
vedoucích soutěže. Za což jim patří také velké díky. 

Letos se neřešil žádný velký incident, který by si zasloužil kárné řízení. Šlo pouze o drobné 
prohřešky vyřešené ústní domluvou.

Letos v únoru jsem z rodinných důvodů, očekávání rodiny, podal rezignaci na předsedu komise 
rozhodčích. Tato rezignace je v platnosti touto konferencí. Novým předsedou by se po schválení 
konference měl stát Dominik Fryda a já mu budu k ruce. Nově tedy bude komise rozhodčích 
dvoučlenná. 

Ještě jednou bych rád poděkoval všem spolupracovníkům, kteří mně s mojí funkcí pomáhají. 
Všem přeji hodně úspěchů v nadcházející sezóně. 
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